
PROTOKÓ   NR 39- 10/ 2005Ł

z posiedzenia

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gda skań

które odby o si  w dniu 27 czerwca  2005 roku ł ę
w sali 007  w Nowym Ratuszu ul. Wa y Jagiello skieł ń  
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Posiedzenie Komisja rozpocz a o godz. 17.oo. ęł

Obecno :ść
                  W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy cz onkowieł  
Komisji – lista w za czeniu – łą za cznik nr 1 do protoko u.łą ł

W posiedzeniu przewodniczy  ł  Pan radny S awomir Kosakowski  –ł  
Wiceprzewodnicz cy Komisji.ą  

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Projekt porz dku obrad cz onkowie Komisji otrzymali. Czy s  uwagi doą ł ą  
przedstawionego porz dku obrad?   ą
Poniewa  nie  by o uwag,  ż ł Wiceprzewodnicz cy  Komisji  podda  podą ł  
g osowanie zaproponowany porz dek obrad Komisji.ł ą

PORZ DEK OBRAD:Ą

1. Rozpatrzenie bie cej korespondencji.żą
2. Informacja z przebiegu prac zespo u do sprzeda y mieszka  ił ż ń  

lokali u ytkowych.ż
3. Wybór Przewodnicz cego Komisji rewizyjnej RMGą
4. Sprawy  wniesione, wolne wnioski.

             Komisja – 6 g osami „ za” ł przyj a porz dek obrad. ęł ą
Porz dek obrad stanowi za cznik nr 2 do protoko u.  ą łą ł



Punkt  1

Rozpatrzenie bie cej korespondencji żą

- sprawa bezprzetargowego wynajmu lokali – D uga 18-21ł

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Sprawa dotyczy zamiany lokali. W tej sprawie zwrócili my si  z pytaniami doś ę  
Pana Prezydenta, który nam odpowiada, e jako Komisja mamy racje i w tejż  
chwili toczy si  sprawa z Panem A. Szyd owskim. ę ł

Radny – W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
W dzisiejszej prasie ukaza  si  artyku  odno nie „ Majora”, e spraw  zaj a sił ę ł ś ż ą ęł ę 
Prokuratura. „ Major” – to w a cicielem by  pan Soroczy ski.ł ś ł ń
Za  pierwszym  razem  Prokuratura  umorzy a  spraw .  Zasygnalizowali,  eł ę ż  
nast pne umowy b d  sprawdza  i Szyd owskiego równie .ę ę ą ć ł ż
Uwa am, e powinni my si  zapozna , ile by o zamian od roku 1994.ż ż ś ę ć ł
Z  notatki prasowej wynika, e Prokuratura b dzie sprawdza a wszystkie tegoż ę ł  
typu  zamiany.  Mogliby my  si  zwróci  jako  Komisja  Rewizyjna  do  Panaś ę ć  
Prezydenta, aby nam poda ,  ile by o tego typu zamian, czego dotyczy y. ł ł ł

Radny S awomir Kosakowski – wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
Mam w tpliwo  – je eli spraw  bada Prokuratura, to po co my mamy si  tymą ść ż ę ę  
zajmowa . Prokuratura ma inne mo liwo ci badania, a Komisja nie. ć ż ś

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Maj c na uwadze to,  e odpowiadaj c nam Urz d Miasta na spraw  zasiaą ż ą ą ę ł 
w ród nas w tpliwo ci, e nie zawsze sz o w dobrym kierunku. W zwi zku z tymś ą ś ż ł ą  
chcieliby my  wiedzie .ś ć

Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
Sam mechanizm zamiany lokali jest uchwalony przez Rad . Wczujmy si  w rolę ę ę 
urz dnika – przychodzi wniosek o zamian  ma ego lokalu na bardziej atrakcyjnyę ę ł  
lokal. Co mamy robi  – odmawia . Uchwa a jest, e mo na si  zamieni . W tymć ć ł ż ż ę ć  
wszystkim jest te  troch  winy Rady. Uchwa a  dopuszcza zamian .  ż ę ł ę

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Kiedy Szyd owski wydzier awi  lokal?ł ż ł

Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
Szyd owski wydzier awi  lokal do roku 2007 na zasadzie zamiany.ł ż ł
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Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
Czemu  ma  s u y  zamiana?  Zamiana  ma  s u y  interesowi  Miasta.  Wł ż ć ł ż ć  
momencie kiedy mamy niewspó mierne co do wielko ci i  lokalizacji lokale, toł ś  
zamiana nie ma sensu. Prezydent musi si  wyt umaczy  daj c na to zgod .ę ł ć ą ę

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Najlepszym  rozwi zaniem  by oby  niedopuszczanie  do  zamian  i  nie  byą ł ć 
podejrzanym o  korupcyjne  uk ady.   W  tej  sytuacji  kiedy  dokonaj  zamianył ą  
mi dzy sob  a my si  na to zgadzamy – nie idzie to na przetarg, to zawszeę ą ę  
mo na nas podejrzewa , e s  zani ane stawki.ż ć ż ą ż
Uwa am, e lokal powinien by  zdany i wystawiony na przetarg wówczas mamyż ż ć  
czysta sytuacj . ę

Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
Z udzielonej odpowiedzi przez Pana Prezydenta na nasze pytania wynika, e odż  
5-ciu lat ca y czas s  b dy po stronie Urz du. le zosta a  wypowiedzianał ą łę ę Ź ł  
umowa, wycofano z s du i pisanie, e to kancelaria prawna jest winna. To gdzieą ż  
jest  odpowiedzialno  Dyrektora  Wydzia u   nad  dzia alno ci  i  gdzie  jestść ł ł ś ą  
odpowiedzialno  resortowego Prezydenta?  Nie  ma winnych. Z  odpowiedziść  
wynika, e wszyscy byli winni, a nie ma winnego. ż
Nas nie interesuje, kto zostanie ukarany. Czy to Prezydent Lewna we mie naź  
siebie, czy Dyrektor Skuras, czy te  Dyrektor api ski. Je eli kancelaria jestż Ł ń ż  
winna, to nale y wyst pi  do kancelarii o zwrot.ż ą ć

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
             Wszyscy o tym wiedzieli, e lokal jest zamkni ty i ro nie zad u enie.ż ę ś ł ż

           Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
            Proponuj , aby my ponownie wyst pili do Pana Prezydenta. Proponuj  ę ś ą ę

Nast puj c  tre  pisma  –  ę ą ą ść w  zwi zku  z  udzielon  odpowiedzi  przezą ą ą  
Zast pc  Prezydenta  Miasta  Pana  Szczepana  Lewn ,  z  której  wynikaę ę ę  
jednoznacznie, e powstanie zad u enia by o wynikiem zaniedba  po stronież ł ż ł ń  
Urz du Miasta Gda ska i s u b mu podleg ych, Komisja   prosi o wskazanieę ń ł ż ł  
osób  odpowiedzialnych za  zaistnia a  sytuacj  i  wyci gni cie  konsekwencjił ę ą ę  
wzgl dem konkretnych osób.ę

Powy sz  tre  pisma, cz onkowie Komisji przyj li jednog o nie – ż ą ść ł ę ł ś
6 g osami za. ł

- sprawa  Radnej El biety Grabarek – Bartoszewiczż  

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Radna Grabarek zwróci a si  do nas z pismem w sprawie wy udzenia pieni dzył ę ł ę  
z  tytu u wiadcze  z  funduszu zdrowotnego nauczycieli.  Wyst pili my w tejł ś ń ą ś  
sprawie  do  Prezydenta  Miasta  o  wyja nienie  i  zwrócili my  uwag ,  eś ś ę ż  
wyst pienie  Pani  Radnej  nosi o  znamiona  próby  wywarcia  nacisku  naą ł  
Prezydenta  za atwienia  swojej  sprawy  oraz  o  przeprowadzenie  kontroli  ił  
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poinformowaniu  Komisji.  Otrzymali my  wyczerpuj c  odpowied .  Czyś ą ą ź  
cz onkowie Komisji maj  uwagi, zastrze enia do udzielonej odpowiedzi? ł ą ż
Skoro  nie  ma  uwag,  proponuje  odpowiedzie  Pani  Radnej,  e  ć ż Komisja  
Rewizyjna  przyjmuje  do  wiadomo ci  tre  udzielonej  odpowiedzi  i  uznajeś ść  
spraw  za zako czon . ę ń ą
Cz onkowie Komisji  – jednog o nie – 6 glosami „za’ przyj li  udzielonł ł ś ę ą 
tre  odpowiedzi.ść

- sprawa Pa stwa Janikowskich zam. przy ul. Chmielnej w Gda skuń ń  

Wiceprzewodnicz cy Komisji S awomir Kosakowskią ł
Pa stwo Janikowscy z o yli skarg   na dzia alno  Prezydenta Miasta w kwestiiń ł ż ę ł ść  
naliczenia op at rocznych z tytu u u ytkowania wieczystego gruntu po o onegoł ł ż ł ż  
w Gda sku przy ul. Chmielnej i ytniej. ń Ż
Po zapoznaniu si  ze spraw  uznali my, e organem w a ciwym w sprawie jestę ą ś ż ł ś  
Prezydent Miasta Gda ska dlatego wyst pili my do Prezydenta Miasta o zaj cień ą ś ę  
stanowiska.  Otrzymali my  odpowied ,  z  którego  wynika,  e  Prezydent  nieś ź ż  
uchyla  si  od   odpowiedzialno ci  i  przeprowadzi  ponowne  wyja nienie  ię ś ł ś  
podtrzyma  wydane stanowisko. ł
Proponuj  odpowiedzie  skar cym, e podtrzymujemy stanowisko wyra oneę ć żą ż ż  
przez Pana Prezydenta Miasta Gda ska, uznaj c spraw  za za atwion .ń ą ę ł ą
Cz onkowie Komisji  – jednog o nie – 6 g osami ‘za’ przyj li  udzielonł ł ś ł ę ą 
tre  odpowiedzi.ść

- sprawa Pa stwa J.E. Zinkiewicz zam przy ul. Stryjewskiego 5 ń  

Wiceprzewodnicz cy Komisji S awomir Kosakwoskią ł
Pa stwo Zinkiewicz z o yli skarg  na dzia alno  administratora. Po zapoznaniuń ł ż ę ł ść  
si  ze skarga wyst pili my do Pana Prezydenta o ustosunkowanie si  do skargi.ę ą ś ę  
Otrzymali my  wyczerpuj ca  odpowied  od  Zast pcy  Prezydenta  Miastaś ą ź ę  
Szczepana Lewny . 
Wiceprzewodnicz cy komisji odczyta  tre  udzielonej odpowiedzi. ą ł ść
Proponuj  odpowiedzie  skar cym,  e  podtrzymujemy  i  przyjmujemy  doę ć żą ż  
wiadomo ci stanowisko wyra one przez Pana Szczepana Lewn  – Zast pcś ż ę ę ę 
Prezydenta Miasta Gda ska oraz uznaniu sprawy za zako czon .. ń ń ą
Cz onkowie Komisji – jednog o nie – 6 glosami „za” przyj li  udzielonł ł ś ę ą 
tre  odpowiedzi.ść

- sprawa Pani Haliny Malinowskiej zam. przy ul. Chlebnickiej 9/10  

Wiceprzewodnicz cy Komisji  S awomir Kosakowskią ł
Pani Malinowska kilkakrotnie wyst powa a z pismami do Komisji Rewizyjnej wę ł  
sprawie wykupu mieszkania. Po zapoznaniu si  z  pismami, wyst pili my doę ą ś  
Pana Prezydenta Miasta Gda ska z pro ba o zaj cie ostatecznego stanowiskań ś ę  
oraz  ostatecznym  za atwieniu  sprawy.  Jednocze nie  prosili my  Panał ś ś  
Prezydenta, aby poinformowa  Komisj  o efektach spotkania.ł ę
Otrzymali my odpowied  od Pana Szczepana Lewny – Zast pcy Prezydentaś ź ę  
Miasta Gda ska. ń
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Proponuj  odpowiedzie  skar cej, e podtrzymujemy stanowisko wyra one wę ć żą ż ż  
pi mie  Zast pcy prezydenta Miasta Gda ska Szczepana Lewny i  uwa amyś ę ń ż  
spraw  za zako czon .ę ń ą
Cz onkowie Komisji – jednog o nie przyj li tre  udzielonej odpowiedzi. ł ł ś ę ść
 

- sprawa Pani Wandy Smela zam. Aldony 1 A  

Wiceprzewodnicz cy  Komisji  radny  S awomir  Kosakowski  -ą ł  
Sprawa toczy si  od d u szego czasu. Dotyczy wydania 2-ch decyzji naę ł ż  
jedno mieszkanie. Pani Smela ponownie do nas pisze i po cz ci maęś  
racje. 

Radny Czes aw Nowak  – cz onek Komisjił ł
Co my mo emy zrobi .ż ć
Je eli  Pani  Smela nie otrzyma oddzielnego mieszkania, to nigdy nież  
b dzie zgody pomi dzy obiema Paniami. Czy my to mamy zrobi ? Niechę ę ć  
Prezydent zajmie w tej sprawie ostateczne stanowisko.

Radny  Jerzy Adamski -  cz onek Komisji ł  
Ja uwa am, e S d powinien rozstrzygn , która decyzja jest wa na, aż ż ą ąć ż  
która nie. 

Radny W odzimierz  Byczkowski – cz onek Komisjił ł   
W jednym z pism, Pan Prezydent nam pisze, e S d ma rozstrzygn ,ż ą ąć  
ale ca kiem co  innego. Ale to wynika z pisma Pani Smeli, a nie pismał ś  
Prezydenta. Prezydent da  do zrozumienia, e  spraw  najmu b dzieł ż ę ę  
rozstrzyga  Bieg y  S dowy,  ale  nie  t  spraw .  Bieg y  S dowy  mał ł ą ą ę ł ą  
rozstrzyga  spraw  czynszu, a nie najmu.ć ę

Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
W jaki sposób mogliby my to rozwi za ?ś ą ć

Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
Faktem jest,  e  do  S du,  Urz d  nie  wyst pi  o  rozwi zanie  umowyż ą ą ą ą  
najmu. Rozwi za  umow  z Nowakiem, to jest sprawa s dowa. Urz dą ć ę ą ą  
mo e tylko rozwi za  spraw , rozwi zuj c z jednym z lokatorów umowż ą ć ę ą ą ę 
najmu.

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Mim zdaniem przy takim post powaniu prokuratorskim, s dowym Miastoę ą  
nie powinno podpisywa  umowy z Pani  Nowak.ć ą
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Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
Nie mo emy sobie sami poradzi . Ca y czas piszemy do Prezydenta,ż ć ł  
aby spraw  rozstrzygn . Prezydent uwa a, e tematu nie ma, a Panię ął ż ż  
Smela  ca y czas pisze. Mo e wyst pimy o opini  prawn  ?ł ż ą ę ą

Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
W tej sytuacji – albo Urz d rozwi zuje jedn  z umów i to s downie, lubą ą ą ą  
jedna z osób wyst pi.ą

Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
Wyst pmy o opini  prawn  do Pana Bodakowskiego.ą ę ą

Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
Bodakowski nie napisze.

Radny S awomir Kosakowski – Wiceprzewodnicz cy Komisjił ą
Ja  uwa am,  e  wina  le y  po  stronie  Urz du  i  Urz d  powinien  sprawż ż ż ę ą ę 
rozwi za . ą ć

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Proponuje napisa  do Prezydenta:  ć Komisja Rewizyjna dopatrzy a sił ę  
b du Miasta i  to Miasto powinno rozwi za  spraw  a nie Komisjałę ą ć ę  
Rewizyjna.
Komisj  si  wik a w problemy, które Miasto stworzy o.ę ę ł ł

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
W zwi zku z tym proponuj  nast puj c  tre  pisma:ą ę ę ą ą ść
      Komisja Rewizyjna RMG w toku rozpoznania sprawy i zapoznaniu  
si  z  tre ci  udzielonej  odpowiedzi  przez  Zast pc  Prezydentaę ś ą ę ę  
Miasta  Gda ska Szczepana Lewn  ponownie  stwierdza,  e  trudnań ę ż  
sytuacja  w jakiej  znalaz a  si  mieszkanka Gda ska wynika z winył ę ń  
le cej po stronie Urz du Miejskiego w Gda sku. żą ę ń
Komisja Rewizyjna uzna a, e obowi zek ostatecznego rozwi zaniał ż ą ą  
sprawy, polegaj cego na zapewnieniu jednej ze stron samodzielnegoą  
lokalu spoczywa na Urz dzie Miejskim w Gda sku.ę ń

Powy sz  tre  pisma, cz onkowie Komisji przyj li jednog o nie.ż ą ść ł ę ł ś

- pismo Komisji Bud etowej RMGż  

Wiceprzewodnicz cy Komisji S awomir Kosakowskią ł
Komisja  Bud etowa RMG zwróci  si  do  nas  z  pismem w sprawież ł ę  
remontu werandy przy ul. Grunwaldzkiej 496 w Gda sku. Pismo Komisjiń  
Bud etowej przekazali my do Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiejż ś  
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uznaj c, e nie jeste my w a ciw  Komisj  do rozpatrywania spraw wą ż ś ł ś ą ą  
tym zakresie. 
Otrzymali my odpowied . Proponuj  przyj  tre  udzielonej odpowiedziś ź ę ąć ść  
do wiadomo ci uznajemy spraw  za zako czon . ś ę ń ą
Cz onkowie  Komisji  tre  udzielonej  odpowiedzi  przyj lił ść ę  
jednog o nie, uznaj c spraw  za zako czon .ł ś ą ę ń ą

- pismo Rady Osiedla Brze noź  

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Rada  Osiedla  Brze no  wyst pi a  do  naszej  komisji  z  pro ba  oź ą ł ś  
sprawdzenie zasadno ci wyceny gruntów w Brze nie. Wyst pili my doś ź ą ś  
prezydenta o zaj cie stanowiska. Otrzymali my odpowied  od Zast pcyę ś ź ę  
Prezydenta Miasta Pana Bielawskiego – Wiceprzewodnicz cy odczytaą ł  
tre  udzielonej odpowiedzi. ść

Komisja  Rewizyjna  po  zapoznaniu  si  z  tre ci  udzieloneję ś ą  
odpowiedzi oraz dyskusji ponownie wyst pi a z pismem do panaą ł  
Prezydenta Miasta Gda ska.ń
Tre  pisma:ść
      Komisja Rewizyjna RMG na posiedzeniu w dniu 27 czerwca br. po 
zapoznaniu  si  z  uchwa a  Rady  Osiedla  Brze no  ora  tre cię ł ź ś ą  
udzielonej  odpowiedzi  przez Zast pc  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ę ń  
Wie awa  Bielawskiego  uzna a,  e  dokonana  wcze niejsza  wycenał ł ż ś  
gruntów  na  terenie  Brze na  przez  Miasto  Gda sk  jest  na  tyleź ń  
aktualna,  e  nie  wyst puj  przes anki  do  wcze niejszego  zlecaniaż ę ą ł ś  
wyceny gruntu. 
Wniosek Rady osiedla Brze no dotyczy  przede wszystkim problemuź ł  
Pana Borejki, a nie ca ego osiedla. ł
Jednocze nie Komisja Rewizyjna RMG jednoznacznie stwierdza, eś ż  
sprawa Pana Borejki powinna by  jak najszybciej rozstrzygni ta.ć ę

Powy sz  tre  pisma cz onkowie Komisji przyj li jednog o nie.ż ą ść ł ę ł ś

- pismo Pana Dariusza Wiraszki zam. przy ul. Kolonia   
Zr by 106ę
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Wiceprzewodnicz cy komisji S awomir Kosakowskią ł
Do Przewodnicz cego Rady wp yn a skarga na Prezydenta Miasta.ą ł ęł  
Sprawa dotyczy uregulowania stanu prawnego lokalu nr 1 przy Kolonii 
Zr by  106  w  Gda sku.  Przewodnicz cy  Rady  Miasta  Gda skaę ń ą ń  
skierowa  t  skarg  do naszej Komisji, któr  na poprzednim posiedzeniuł ą ę ą  
Komisji przyj li my do wiadomo ci.ę ś ś
Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda ska  Szczepana  Lewna  udzielię ń ł 
odpowied  Panu Przewodnicz cemu, któr  to odpowied  otrzymali myź ą ą ź ś  
równie  do wiadomo ci.ż ś
Proponuj  przyj  odpowied  do wiadomo ci.ę ąć ź ś
Cz onkowie  Komisji  tre  udzielonej  odpowiedzi  przyj li  doł ść ę  
wiadomo ci.ś
Pismo znajduje si  w segregatorze – sprawy ró ne.ę ż

- pismo Pana Jaros awa Minkowskiego zam. przy ul.ł  
Barniewickiej w Gda skuń

Wiceprzewodnicz cy Komisji S awomir Kosakowskią ł
Wp yn o do naszej Komisji  pismo Pana Jaros awa Minkowskeigo wł ęł ł  
sprawie wydobywania  si  fetoru  z  kanalizacji.  Proponuj  wyst pi  zę ę ą ć  
pismem do Pana Prezydenta o zaj cie stanowiska.ę
Proponuj  nast puj c  tre  pisma:ę ę ą ą ść
   Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu si  z pismem skierowanymę  
do  Pana  prezydenta  Miasta  Gda ska  przez  Pana  Jaros awań ł  
Minkowskiego  w  sprawie  wydobywania  si  fetoru  z  kanalizacji  –ę  
zwraca si  o ustosunkowanie si  do pisma i powiadomienia Komisji oę ę  
sposobie za atwienia sprawy.ł

Cz onkowie  Komisji  jednog o nie przyj li  zaproponowan  treł ł ś ę ą ść 
pisma.

Wiceprzewodnicz cy komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Wp yn y do nas dwa pisma, których ksero ka dy z czlonków Komisjił ęł ż  
otrzyma . S  to pisma:ł ą

- pismo  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Gda sku  wń  
sprawie naruszenia  dyscypliny  finansów publicznych przez  
Prezydenta Miasta Gda ska,ń

- pismo Najwy szej Izby Kontroli     - Delegatury w Gda skuż ń  
w  sprawie  przeprowadzenia  kontroli  w  Urz dzie  Miejskimę  
zleconej przez grup  Radnych Miasta Gda ska.ę ń

Proponuj  przyj  pisma do wiadomo ci. ę ąć ś
Cz onkowie Komisji jednog o nie przyj li pisma do wiadomo ci.ł ł ś ę ś
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Pisma znajduj  si  w segregatorze – sprawy ró ne. ą ę ż

PUNKT  2

Informacja z przebiegu prac zespo u kontrolnego doł  
sprzeda y mieszka  i lokali u ytkowychż ń ż

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Mo na  powiedzie ,  e  mamy  zako czon  kontrole  i  przygotowaneż ć ż ń ą  
sprawozdanie, ale wysz a dodatkowa sprawa zwi zana z niepodaniemł ą  
nam danych zwi zanych ze sprzeda  lokali   mieszkalnych w trybieą żą  
przetargu.  Sprawdzaj c  dane  zawarte  w  sprawozdaniu  z  wykonaniaą  
bud etu  za  2004  rok  nie  zgadzaj  si  nam  liczby.  Z  informacjiż ą ę  
uzyskanych w dniu dzisiejszym z Wydzia u Skarbu poinformowano nas,ł  

e sprzedano 7 mieszka  w trybie przetargowym. W zwi zku z tym, eż ń ą ż  
s  ró nice w sprawozdaniu i tym co nam Wydzia  Skarbu przedstawią ż ł ł 
b dziemy musieli uzupe ni  protokó . Chcemy to wszystko sprawdzi .ę ł ć ł ć  
Po  uzupe nieniu  przeka emy  cz onkom  Komisji  i  Panuł ż ł  
Przewodnicz cemu. ą
Dlatego  w  dniu  dzisiejszym proponuj  nie  omawia  i  przenie  naę ć ść  
nast pne posiedzenie Komisji.ę

Cz onkowie  Komisji  –  jednog o nie  –  6  g osami  „za’  przyj lił ł ś ł ę  
propozycj  przeniesienia  omówienie  wyników  kontroli  naę  
nast pne posiedzenie Komisji tj, na 22 sierpnia 2005 r. ę

PUNKT  3

Wybór Przewodnicz cego Komisji Rewizyjnej Rady Miastaą  
Gda ska ń

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
W zwi zku z przeci gaj ca si  procedur  uzupe nienia sk adu Komisjią ą ą ę ą ł ł  
Rewizyjnej, wynikaj c  z braku zg oszenia kandydata z Klubu Radnychą ą ł  
SLD,  na   poprzednim  posiedzeniu  Komisji  ustalili my,  e  w  dniuś ż  
dzisiejszym  dokonamy  wyboru  Przewodnicz cego  Komisji.   Wą  
poprzednim tygodniu spotka em si  z Przewodnicz cym Klubu Radnychł ę ą  
SLD, który poinformowa  mnie, e wakat w komisji zostanie uzupe nionył ż ł  
przez ich przedstawiciela Pani  radn  Danut  Putrycz,  z  wnioskiemą ą ę  
Klubu  SLD,  aby  Radna  Putrycz  zosta a  Przewodnicz c  Komisjił ą ą  
Rewizyjnej. W zwi zku z tym poinformowa em radnego ubrysa, e myą ł Ż ż  
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nie mo emy d u ej  czeka  gdy  ponagla nas Przewodnicz cy Radyż ł ż ć ż ą  
Miasta. W zwi zku z tym zdecydowa em si  bycia Przewodnicz cymą ł ę ą  
Komisji Rewizyjnej. 
Czy cz onkowie Komisji maj  jakie  zastrze enia co do mojej osoby?ł ą ś ż

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Spodziewa em si , e Przewodnicz cym Komisji b dzie kto  z koalicjił ę ż ą ę ś  
rz dz cej i my la em o kandydaturze Pana radnego Czes awa Nowaka.ą ą ś ł ł  
Co do Pana Kosakowskiego nie mam adnych zastrze e .ż ż ń

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
Nie  mam  do  pana  Nowaka  adnych  zastrze e .  Natomiast  Panż ż ń  
wiceprzewodnicz cy Kosakowski zna na wszystkim. Poniewa  podobneą ż  
sprawy prowadzi w Urz dzie Wojewódzkim. ę

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Mnie  na  zaszczytach  nie  zale y.  Mam  wiele  zaszczytów.  Ja  nież  
chcia bym  by  powodem  konfliktów.  Z  tego  co  wiem,  to  SLDł ć  
powiedzia o, e Nowak nie mo e zosta  przewodnicz cym. Poniewał ż ż ć ą ż 
Pani Putrycz si  na to nie zgadza. Mam do  pracy zawodowej i jestemę ść  
cz onkiem Komisji polityki Gospodarczej i  Morskiej RMG i moja pracał  
jest te  wa na. Nie chc  by  powodem jakichkolwiek zadra nie , boż ż ę ć ż ń  
nam  si  dobrze  pracuj.  Je li  Pan  radny  Kosakowski  chce  byę ś ć 
przewodnicz cy, to popieram t  kandydatur .ą ą ę

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł  
Czy s  inne kandydatury? Nie widz .ą ę
Proponuj  g osowanie w trybie tajnym. ę ł

Nast pnie  przyst piono  do  powo ania  z  cz onków  Komisjię ą ł ł  
Rewizyjnej  RMG  przedstawicieli  do  Komisji  Skrutacyjnej   dla  
przeprowadzenia  g osowania  nad  wyborem  Przewodnicz cegoł ą  
Komisji Rewizyjnej RMG.
 
Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisji ł ł
Odczyta  protokó  Komisji  Skrutacyjnej powo anej  na 10 posiedzeniuł ł ł  
Komisji Rewizyjnej RMG w dniu 27 czerwca 2005 r. dla przeprowadzenia 
g osowania nad wyborem Przewodnicz cego Komisji Rewizyjnej RMG.ł ą
Protokó  Komisji  Skrutacyjnej  stanowi  za cznik  nr  3  doł łą  
protokó u. ł

W  wyniku  tajnego  g osowania   Przewodnicz cym  Komisjił ą  
Rewizyjnej  Rady  Miasta  Gda ska  zosta   Radny   S AWOMIRń ł Ł  
KOSAKOWSKI.
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Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
W  zwi zku  z  tym,  e  zwolni a  si  funkcja   Wiceprzewodnicz cegoą ż ł ę ą  
Komisji Rewizyjnej RMG. Proponuj  dokona  w dniu dzisiejszym wyboruę ć  
Wiceprzewodnicz cego  Komisji.  Dlatego  te  proponuj  zmianą ż ę ę 
porz dku  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  o  wprowadzenie  punktu  –ą  
wybór wiceprzewodnicz cego Komisji Rewizyjnej.ą
 
Poniewa  nie  by o  uwag,  Przewodnicz cy  Komisji  podda  podż ł ą ł  
g osowanie zmian   porz dku obrad Komisji o wprowadzenie punktu –ł ę ą  
wybór Wiceprzewodnicz cego Komisji Rewizyjnej RMG.ą

Zmiana  porz dku  obrad  zosta a  przyj ta  –  jednog o nie  –  6ą ł ę ł ś  
g osami „za”.ł

PUNKT  4

Wybór Wiceprzewodnicz cego Komisji Rewizyjneją
 Rady Miasta Gda skań

Przewodnicz cy Komisji S awomir Kosakowski ą ł
Zg aszam na Wiceprzewodnicz cego Komisji Pana radnego Czes awał ą ł  
Nowaka. 
Czy s  inne kandydatur?  ą

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
Odczyta a protokó  Komisji Skrutacyjnej powo anej na 10 posiedzeniuł ł ł  
Komisji Rewizyjnej RMG w dniu 27 czerwca 2005 r. dla przeprowadzenia 
g osowania nad wyborem Wiceprzewodnicz cego  Komisji Rewizyjnejł ą  
RMG.
Protokó  Komisji  Skrutacyjnej  stanowi  za cznik  nr  4  doł łą  
protokó u. ł

W  wyniku  tajnego  g osowania  Wiceprzewodnicz cym  komisjił ą  
Rewizyjnej  Rady  Miasta  Gda ska  zosta   Radny   CZES AWń ł Ł  
NOWAK.

PUNKT  5
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Sprawy wniesione, wolne wnioski.

Poniewa  nie by o spraw wniesionych, wolnych wniosków ż ł
Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowski ą ł podzi kowaę ł 
wszystkim cz onkom Komisji za przybycie.ł
Na tym posiedzenie zako czono – godz. 18.30.ń

          Przewodnicz cy ą
   Komisji  Rewizyjnej RMG 

        S awomir  Kosakowskił

Protokó  sporz dzi ał ą ł
M. Topczewska-prac. BRMG
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